
 
 KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS SPRENDIMŲ PRIĖMIMO, 

TAIKANT ŽODINĘ PROCEDŪRĄ, PROTOKOLAS 

 

2024 m. balandžio 23 d. Nr. K/P-5 

Klaipėda 

 

 Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis (toliau – posėdis) žodinės 

procedūros tvarka įvyko 2024 m. balandžio 17 d. 13.30 – 16.40 val. Klaipėdos miesto savivaldybės 

administracijos tarybos posėdžių salėje, Liepų g. 11, Klaipėda. 

 Posėdžio pirmininkas: Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras, 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) pirmininkas. 

 Sekretorė: Deimantė Martinkienė, Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos 

(toliau – Administracija) vyresnioji specialistė. 

 

 Posėdyje dalyvavo 10 iš 17 Kolegijos narių: 

1. Jolanta Girdvainė, Kretingos rajono savivaldybės tarybos narė; 

2. Stasys Gutautas, Skuodo rajono savivaldybės meras; 

3. Darius Jasaitis, Neringos savivaldybės meras; 

4. Ignas Jonušas, Skuodo rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Antanas Kalnius, Kretingos rajono savivaldybės meras; 

6. Ramūnas Mika, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7. Arūnas Tuma, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys¹; 

8. Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras; 

9. Vaidas Venckus, Neringos savivaldybės tarybos narys; 

10. Julius Tomas Žulkus, Palangos miesto savivaldybės tarybos narys. 

 

Posėdyje nedalyvavę Kolegijos nariai: 

1.  Raimundas Daubaris,  Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narys (dėl pateisinamos 

priežasties); 

2.  Andrius Dobranskis, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

3.  Steponas Kazlauskas, Šilutės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4.  Vytautas Laurinaitis, Šilutės rajono savivaldybės meras; 

5.  Bronius Markauskas, Klaipėdos rajono savivaldybės meras; 

6.  Algimantas Šniepis, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7.  Šarūnas Vaitkus, Palangos miesto savivaldybės meras. 

 

_______________________ 

¹ Nuo 5 posėdžio darbotvarkės klausimo posėdyje nedalyvavo. 
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 Vadovaujantis Klaipėdos regiono plėtros tarybos darbo reglamento, patvirtinto Klaipėdos 

regiono tarybos steigiamojo susirinkimo 2020-12-02 sprendimu (Klaipėdos regiono plėtros tarybos 

visuotinio dalyvių susirinkimo 2024-01-30 sprendimo Nr. V/S-1 redakcija), 56 punktu, posėdis 

laikomas teisėtu, kvorumas yra. 

 

 Kiti dalyviai: 

  

 Akvilė Kilijonienė, Palangos miesto savivaldybės vicemerė; 

 Egidijus Skarbalius, Klaipėdos Pauliaus Lindenau mokymo centro direktorius; 

 Gintaras Usevičius, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narys; 

 Jolanta Juškevičienė, Klaipėdos universiteto ligoninės Komunikacijos tarnybos vadovė; 

 Vaidas Repečka, Klaipėdos universiteto ligoninės Visuomenės sveikatos, mokslo ir 

projektų inovacijų tarnybos projektų vadovas; 

 Dalia Brazdauskienė, Klaipėdos technologijų mokymo centro direktorės pavaduotoja 

ugdymui; 

 Alvydas Česas, Klaipėdos universiteto ligoninės Onkologijos ir radioterapijos klinikos 

Onkologijos chemoterapijos skyriaus vedėjas, Lietuvos onkologų chemoterapeutų draugijos 

pirmininkas, Nacionalinio vėžio profilaktikos ir kontrolės programos įgyvendinimo ir onkologinės 

pagalbos organizavimo stebėsenos tarybos pirmininkas; 

 Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento 

direktorė; 

 Audrius Kurlavičius, Klaipėdos turizmo mokyklos direktorius; 

 Audrius Šimaitis, Klaipėdos universiteto ligoninės generalinis direktorius; 

 Silvija Mockuvienė, Klaipėdos miesto savivaldybės administracijos Komunikacijos 

skyriaus vyriausioji specialistė; 

 Gintarė Butkienė, Klaipėdos miesto savivaldybės administracijos Komunikacijos skyriaus 

vedėja; 

 Raimonda McGeever, asociacijos „Klaipėdos regionas“ projektų vadovė; 

 Palmira Jurgilienė, Klaipėdos Ernesto Galvanausko profesinio mokymo centro direktoriaus 

pavaduotoja organizaciniams reikalams; 

 Odeta Kupetienė, Klaipėdos Pauliaus Lindenau mokymo centro Plėtros skyriaus vadovė; 

 Renaldas Kulikauskas, Kolegijos patariamosios partnerių grupės pirmininkas; 

 Julija Veresova, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė; 

 Vaida Raugelė, Klaipėdos miesto savivaldybės vicemerė; 

 Jovita Michniovienė, Administracijos ekspertė; 

 Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė; 

 Rasa Miežetienė, Administracijos vyresnioji specialistė; 

 

 DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimo. 

2.  Dėl 2024 m. Klaipėdos regione planuojamos įgyvendinti aktyvios darbo rinkos 

politikos priemonių. 

3. Dėl tretinio lygio sveikatos apsaugos paslaugų teikimo Vakarų Lietuvoje vizijos. 

4. Dėl universitetinio lygio paliatyviosios pagalbos teikimo modelio. 
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5. Dėl 2024-2025 metų priėmimo į regiono profesinio mokymo įstaigas. 

6. Dėl Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos rengimo. 

7.  Dėl perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų 

Klaipėdos regiono žemėlapio patvirtinimo. 

8.  Dėl Klaipėdos regiono 2014-2020 metų plėtros plano įgyvendinimo 2023 metų 

ataskaitos patvirtinimo. 

 

1. SVARSTYTA. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

  

 Arvydas Vaitkus paklausė Kolegijos narių, ar turi pastabų ir pasiūlymų dėl darbotvarkės. 

Kolegijos nariai pastabų ir pasiūlymų nepateikė, darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

  

 NUTARTA. Patvirtinti Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdžio darbotvarkę. 

 

 2. SVARSTYTA. 2024 m. Klaipėdos regione planuojamos įgyvendinti aktyvios darbo 

rinkos politikos priemonės.  

 Pranešėja – Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo 

departamento direktorė. 

 

 Jurgita Petraitienė pristatė bendrą darbo rinkos situaciją Klaipėdos apskrityje. Pranešėja 

informavo, jog, lyginant Klaipėdos regiono duomenis su praėjusiųjų metų balandžio mėnesio 1 d. 

duomenimis, nedarbo lygis yra pakilęs iki 8,3 proc., tačiau šalies nedarbo lygis siekia 9,3 proc. 

Aukščiausias nedarbo lygis Klaipėdos regione – Šilutės rajono savivaldybėje, ilgalaikių bedarbių 

didžiausias skaičius yra Palangoje. Jurgita Petraitienė išskyrė pagrindines darbo ieškančiųjų grupes: 

vyresnio amžiaus asmenis, jaunimą iki 29 metų, nekvalifikuotus ir stokojančius socialinių įgūdžių 

asmenis. Pranešėja aptarė šiandieninį darbo pasiūlos ir paklausos santykį, akcentavo, jog beveik pusė 

laisvų darbo vietų išlieka kvalifikuotiems darbininkams paslaugų sektoriuje, o nekvalifikuotų 

darbuotojų pasiūla viršija paklausą beveik 2 kartus. Jurgita Petraitienė pristatė Užimtumo tarnybos 

aktyvios darbo rinkos politikos priemonių paketą, kurio pagrindinės kryptys: parama mokymuisi, 

parama judrumui, darbo mokesčio subsidijos, parama darbo vietoms steigti. Pranešėja, aptardama 

prognozes, akcentavo kvalifikuotos darbo jėgos trūkumą, spartesnį žmonių su negalia integravimą į 

darbo rinką, demografinę kaitą, technologijų raidą, žaliosios ekonomikos skatinimą. 

 Kolegijos nariai informaciją išklausė. 

 Arvydas Vaitkus uždavė klausimą, kodėl ir toliau išlieka nemaži procentai bedarbystės, 

nežiūrint į tai, jog laisvų darbo vietų pasiūla ir paklausa yra beveik susiniveliavusi. Jurgita Petraitienė 

atsakė, kad registruotas nedarbas skiriasi nuo nedarbo, kurį skelbia Valstybės duomenų agentūra, ir 

įvardijo priežastis. Pranešėjos teigimu, vidutiniškai žmogus įsidarbina per 6-7 mėnesius, kuo 

ieškančiojo darbo kvalifikacija aukštesnė, tuo įsidarbinimo laikas yra ilgesnis. 

 Arvydas Vaitkus pasiteiravo, kiek tarp bedarbių yra nenorinčių dirbti. Jurgita Petraitienė 

informavo, kad bedarbių trečdalį sudaro asmenys, kurie neturi tikslo įsidarbinti. 

 Arvydas Vaitkus paklausė, ar negąsdina dabartinis Klaipėdos regiono nedarbo lygis 

procentais. Jurgita Petraitienė atsakė, jog rodiklis „5 proc.“ parodo, jog nėra nedarbo, „7 proc.“ – 

normalus rodiklis, todėl dabartinis Klaipėdos regiono rodiklis virš „8 proc.“ negąsdina. 
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 Gintaras Usevičius pasiteiravo, kokią dalį bedarbių sudaro atvykę kitataučiai. Jurgita 

Petraitienė informavo, jog regione didžiąją dalį atvykusių kitataučių sudaro asmenys, atvykę iš 

Ukrainos. Remiantis Užimtumo tarnybos registracijos duomenimis, šių asmenų skaičius svyruoja nuo  

700 iki 800, didžiąją dalį sudaro moterys su vaikais, kurios negali dirbti pamaininio darbo. 

 Antanas Kalnius pasiteiravo apie turimus duomenis už 2023 metus: kiek buvo išleista lėšų 

mokymams, kiek procentų buvo įdarbinta asmenų, kokią pridėtinę vertę mokymai suteikė regionui. 

Jurgita Petraitienė patikino, kad minėtus duomenis galima peržiūrėti Užimtumo tarnybos 

internetinėje svetainėje pagal mokymo įstaigas. 

 Antanas Kalnius paklausė, kokių veiksmų yra imamasi, kad būtų mažinamas ilgalaikių 

bedarbių skaičius. Jurgita Petraitienė patikino, kad yra bendradarbiaujama su savivaldybėmis ir 

vykdomos Užimtumo didinimo programos. Šiuo metu prie šio Užimtumo didinimo programų 

modelio neprisijungusios Kretingos rajono savivaldybė, Neringos savivaldybė ir Skuodo rajono 

savivaldybė. Ilgalaikių bedarbių įdarbinimui taikomos įvairios paramos priemonės, subsidijos darbo 

užmokesčiui. 

 Darius Jasaitis pakomentavo, kodėl Neringos savivaldybė neprisijungė prie Užimtumo 

didinimo programos.  

 

 Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 

 

 3. SVARSTYTA. Tretinio lygio sveikatos apsaugos paslaugų teikimo Vakarų Lietuvoje 

vizija. 

 Pranešėjas – Audrius Šimaitis, Klaipėdos universiteto ligoninės (toliau – KUL)  generalinis 

direktorius. 

 

 Audrius Šimaitis pristatė tretinio lygio sveikatos apsaugos paslaugų teikimo Vakarų 

Lietuvoje viziją. Pranešėjas teigiamai įvertino KUL įsteigimą, kadangi KUL šiuo metu gali tapti 

lygiaverčiu Kauno klinikų ir Respublikinės Vilniaus universitetinės ligoninės partneriu. Pranešėjas 

pristatė KUL vertybes: atvirą bendravimo kultūrą, pagarbą ir orumą pacientams ir darbuotojams, 

inovatyvumą visose veiklos srityse, mokslo ir praktikos integraciją, žinių ir mokslo perdavimo 

kultūrą. KUL siekiamybė – kokybiškų ir prieinamų paslaugų teikimas pacientams. Audrius Šimaitis 

papasakojo, kokius pokyčius inicijavo, tapęs sujungtos KUL vadovu, pristatė KUL valdymo modelį, 

siekiamybę apjungti gydymo, slaugos ir vadybos paslaugas, viziją, kokias priemones įgyvendinus, 

KUL galėtų tapti partneriu visoms sveikatos įstaigoms Vakarų Lietuvoje. Pranešėjas palygino, kaip 

šiuo metu paskirstomi finansiniai resursai Lietuvos regionams, pristatė, koks finansavimas yra skirtas 

KUL. Audrius Šimaitis informavo, kad KUL tapo gydytojų ir slaugytojų traukos centru, čia dirbti 

pradėjo 45 nauji gydytojai. 

 Kolegijos nariai pranešimą išklausė. 

 Darius Jasaitis palinkėjo KUL generaliniam direktoriui sėkmės ir pasiteiravo, ar pristatymo 

metu paminėta 13 proc. investicija Vakarų Lietuvos regionui buvo gauta iš ligonių kasų, ar iš 

investicinių programų. Audrius Šimaitis atsakė, jog tai papildomos investicijos iš įvairių fondų, 

skirtos visai Vakarų Lietuvai, o ne tik KUL. 

 Arvydas Vaitkus paklausė dėl skirtos investicijos Respublikinei Klaipėdos ligoninei naujo 

priestato ir priėmimo skyriaus statybai ir pasiteiravo, koks skaičius procentais išliktų, atmetus minėtą 

Respublikinei Klaipėdos ligoninei skirtą investiciją. Į klausimą atsakė KUL Visuomenės sveikatos, 
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mokslo ir projektų inovacijų tarnybos projektų vadovas Vaidas Repečka ir informavo, kaip buvo 

paskirstytos investicijos Lietuvos regionams nuo 2007 m. 

 Arvydas Vaitkus palinkėjo KUL generaliniam direktoriui sėkmės, pažadėjo  

bendradarbiauti ir pasiteiravo, kiek šiuo metu KUL yra lovų. Audrius Šimaitis atsakė, jog šiuo metu 

KUL yra 1598 lovos, po reorganizacijos planuojama sumažinti 215 lovų. 

 

 Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 

 

 4. SVARSTYTA. Universitetinio lygio paliatyviosios pagalbos teikimo modelis. 

 Pranešėjas – Alvydas Česas, KUL Onkologijos ir radioterapijos klinikos Onkologijos 

chemoterapijos skyriaus vedėjas, Lietuvos onkologų chemoterapeutų draugijos pirmininkas, 

Nacionalinio vėžio profilaktikos ir kontrolės programos įgyvendinimo ir onkologinės pagalbos 

organizavimo stebėsenos tarybos pirmininkas. 

 

 Alvydas Česas pristatė universitetinio lygio paliatyviosios pagalbos teikimo modelį.  

Pranešėjas informavo, kad šiuo metu neturime paliatyviosios pagalbos modelio, yra teikiama tik 

slaugos ar palaikomojo gydymo iki gyvenimo pabaigos paslauga, kuri neatitinka šiandieninių 

aktualijų. Paliatyvioji pagalba Europiniame standarte yra viena iš labiausiai investicijomis skatinamų 

priemonių. Kadangi visuomenė sensta, ilgėja žmonių gyvenimo laikas, lėtinių ligų skaičius auga, 

kompleksinė pagalba pacientams ir jų artimiesiems yra labai reikalinga. Alvydas Česas pristatė 

paliatyviosios pagalbos priežiūros galimybes Vakarų regione, akcentavo paliatyviosios pagalbos ir 

slaugos skirtumus, papasakojo, kaip kitose šalyse teikiama paliatyvioji pagalba. Pranešėjas pristatė 

KUL viziją – steigti tretinio lygio paliatyviosios pagalbos teikimo modelį, mažinant slaugos ir 

palaikomojo gydymo paslaugų skaičių, atiduodant šias paslaugas regionų ligoninėms. Minėtas KUL 

modelis būtų vienas iš trijų „Excellence“ centrų Lietuvoje. 

 Kolegijos nariai informaciją išklausė. 

 Antanas Kalnius pasiteiravo, kiek KUL planuojama steigti paliatyviosios pagalbos lovų ir 

kiek laiko pacientas galėtų gydytis. Alvydas Česas atsakė, kad šiandien netenkina Lietuvos 

Respublikos sveikatos apsaugos ministerijos patvirtinta ligonių kasų apmokėjimo tvarka, tačiau 

tikimasi, kad ateityje situacija pasikeis. KUL turi viziją III korpuso 5 aukšte įrengti apie 30 lovų, o 

kitą dalį paliatyviosios pagalbos lovų įrengti Palangos ligoninėje.  

 Audrius Šimaitis padėkojo Alvydui Česui už pristatymą ir pastebėjo, kad šiandien Vakarų 

Lietuvos mastu yra galimybė įkurti šiuolaikinio lygio paliatyvios medicinos paslaugų spektrą pagal 

pasaulinius standartus. Audrius Šimaitis pritarė, kad paliatyviosios pagalbos paslaugų poreikis 

ateityje augs, papasakojo, koks paliatyviosios pagalbos modelis taikomas Singapūre. 

 Arvydas Vaitkus pasiteiravo apie pranešime minimą naują priemonę – „Excellence“ centrą. 

Alvydas Česas šį klausimą nukreipė KUL Visuomenės sveikatos, mokslo ir projektų inovacijų 

tarnybos projektų vadovui Vaidui Repečkai. Vaidas Repečka patikino, kad informacija žinoma 

Klaipėdos miesto savivaldybės administracijos Sveikatos apsaugos skyriaus vedėjai Rožei 

Perminienei, papasakojo apie tris „Excellence“ centrus Lietuvoje ir pasiūlė sukurti darbo grupę bei 

parengti bendrą projektą. 

 

 Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 
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 5. SVARSTYTA. 2024-2025 metų priėmimas į regiono profesinio mokymo įstaigas. 

 Pranešėja – Agnė Kudarauskienė, Švietimo, mokslo ir sporto viceministrė. 

 

 Agnė Kudarauskienė nuotoliniu būdu per „Zoom“ platformą pristatė informaciją dėl   

2024-2025 metų priėmimo į regiono profesinio mokymo įstaigas. Viceministrė aptarė bendrą 

profesinio mokymo įstaigų skaičių Lietuvoje, pristatė besimokančių  profesinėse mokyklose mokinių 

skaičių per 3 pastaruosius metus, palygino, kiek procentų mokinių renkasi studijas universitetuose, 

kolegijose ir profesinio mokymo įstaigose. Pranešėja išsamiau supažindino su šešiomis Klaipėdos 

regiono profesinio mokymo įstaigomis, aptarė, kiek mokinių juose mokosi, kokias programas renkasi. 

Agnė Kudarauskienė pastebėjo, kad daugelis stojančiųjų į profesinio mokymo įstaigas Klaipėdos 

apskrityje renkasi paslaugų asmenims sritį ir inžinerines profesijas. Atsižvelgiant į Lietuvos 

Respublikos profesinio mokymo įstatymo pakeitimus, viceministrė aptarė ateinančių metų priėmimo 

į profesinio mokymo įstaigas planavimo pokyčius, pameistrystės profesinio mokymo organizavimo 

formos populiarumą ir pameistrystės mokymo formos įgyvendinimo programas. Agnė 

Kudarauskienė paminėjo, kad Klaipėdos regione įsidarbina tik 68,3 proc. profesinio mokymo įstaigų 

absolventų, kai tuo tarpu bendras šalies įsidarbinamumo vidurkis – virš 71 proc., o valstybės tikslas 

yra pasiekti bent 80 proc. Viceministrė pristatė suaugusiųjų vieno langelio principu veikiančią 

švietimo mokymų platformą „Kursuok“ bei įvairius profesinių mokyklų pasiekimus. 

 Jolanta Girdvainė padėkojo viceministrei už pristatymą, išdėstė teigiamą požiūrį į Lietuvos 

Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministerijos pastangas skatinti profesinį mokymą bei pateikė  

savo nuomonę dėl kvotų paskirstymo regionui, akcentuodama, jog neteisinga užfiksuoti tą patį kvotų 

skaičių 2 metams. Kolegijos narė uždavė klausimą, kaip kvotos bus paskirstytos tarp profesinių 

mokyklų. Švietimo, mokslo ir sporto viceministrė atsakė, kad mokyklos su savo tarybomis yra 

nusimačiusios ir susiplanavusios savo skaičius, į kokias programas ir kiek mokinių priims, pagal šiuos 

skaičius pasiskirstys kvotas. Agnė Kudarauskienė patikino, kad kiekvienais metais ministras gali 

koreguoti apskričiai skirtų kvotų skaičių iki 10 proc. Švietimo, mokslo ir sporto viceministrės 

komandos narys pakomentavo, kad praeitą rudenį, planuojant valstybės finansuojamas vietas, buvo 

prašoma profesinių mokyklų rengti regionines konsultacijas, kviečiant į jas darbdavius ir kitus 

socialinius partnerius ir taip įtakojant planavimo procesą. 

 Arvydas Vaitkus padėkojo už atsakymą ir žodį suteikė Antanui Kalniui. Kolegijos narys 

uždavė klausimą dėl keturių gimnazijų naikinimo regione, įgyvendinant reikalavimą, kad gimnazijos 

klasėje būtų ne mažiau nei 21 mokinys. Antanas Kalnius išdėstė savo argumentus dėl numatyto 

mokinių skaičiaus gimnazijų klasėse ir paklausė, kodėl tautinių mažumų mokykloms ir privačioms 

mokykloms padaryta išimtis, ir kaip Lietuvos Respublikos Seime sprendžiamas šis klausimas. 

Viceministrė Agnė Kudarauskienė patikino, kad pagrindinė siekiamybė, jog kiekvieno mokinio 

poreikiai būtų atliepti, tačiau plačiau iškelto klausimo nekomentavo, siūlė diskusijai pasikviesti 

kolegas iš bendrojo ugdymo srities, kurie pateiktų tikslius atsakymus. 

 Antanas Kalnius pasidomėjo, kaip sprendžiama vadovėlių stygiaus problema visoje 

Lietuvoje. Agnė Kudarauskienė atsakė, kad Nacionalinė švietimo agentūra vadovėlių nerengia, lėšos 

vadovėliams yra skirtos ir dedamos visos pastangos, kad ši problema būtų išspręsta. 

 Nuotoliniu būdu per „Zoom“ platformą savo poziciją dėl kvotų išdėstė Klaipėdos Pauliaus 

Lindenau mokymo centro tarybos pirmininkė Ala Minkevičienė, akcentuodama problemą dėl kvotų 

pasiskirstymo tarp pačių profesinio mokymo įstaigų. Ala Minkevičienė pasiūlė suvienyti inžinerines 

kompetencijas po vieno centro stogu, kadangi dabar viena mokykla iš kitos skolinasi dėstytojus, 
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dalinasi dirbtuvių patalpomis. Klaipėdos Pauliaus Lindenau mokymo centro atstovė šiuo klausimu 

padiskutavo su Agne Kudarauskiene. 

 Arvydas Vaitkus padėkojo viceministrei už pristatymą ir atsakymus. 

  

 Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 

 

 6. SVARSTYTA. Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos rengimas. 

 Pranešėja – Raimonda McGeever, asociacijos „Klaipėdos regionas“ projektų vadovė. 

 

 Raimonda McGeever pristatė Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategiją, informavo, 

kad Kolegijos nariams informacija susipažinimui buvo išsiųsta elektroniniu paštu. Arvydui Vaitkui 

paklausus, Raimonda McGeever atsakė, kad funkcinės zonos strategija turi būti patvirtinta iki 2024 

m. birželio 1 dienos. Ateinančią savaitę planuojama išsiųsti oficialų raštą Lietuvos Respublikos 

vidaus reikalų ministerijai dėl Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos projekto suderinimo. 

2024 m. balandžio 29 d. planuojama pristatyti Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos projektą 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos patariamajai partnerių grupei, projekto viešinimas 

visuomenei numatomas balandžio mėn. pabaigoje. 

 Kolegijos nariai išklausė pranešimo. 

 

 Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 

 

 7. SVARSTYTA. Perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje 

teikiamų paslaugų Klaipėdos regiono žemėlapio patvirtinimas. 

 Pranešėja – Jovita Michniovienė, Administracijos ekspertė. 

 

 Jovita Michniovienė pristatė, kaip buvo rengiamas Perėjimo nuo institucinės globos prie 

šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų Klaipėdos regiono žemėlapis: žemėlapis buvo pradėtas 

rengti 2022 m., tais pačiais metais buvo suderintas su Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir 

darbo ministerija ir pristatytas Kolegijai, finansavimo gairės buvo patvirtintos 2023 m. birželio mėn. 

Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministerija norėjo, kad žemėlapis būtų 

įgyvendintas visa apimtimi ir nebūtų  orientacinis, todėl gairėse atsirado sąlygą, jei pirminis 2022 m. 

suderintas žemėlapis keičiamas, visi pakeitimai turi būti suderinti su ministerija, o žemėlapis turi būti 

patvirtintas Kolegijoje. Kadangi 4 regiono savivaldybės kreipėsi dėl pakeitimų ir iš Lietuvos 

Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministerijos gavo raštus dėl suderinimo, pranešėja paprašė 

Kolegijos patvirtinti Perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų 

paslaugų Klaipėdos regiono žemėlapį. 

 Kolegijos nariai informaciją išklausė, pastabų neturėjo. 

Arvydas Vaitkus paprašė Kolegijos narių balsuoti dėl sprendimo priėmimo. 

Balsavimo rezultatai: pritarė – 9 Kolegijos nariai, nepritarė – 0, nusišalino – 0. 

  

 NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir 

bendruomenėje teikiamų paslaugų Klaipėdos regiono žemėlapio patvirtinimo“. 
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 8. SVARSTYTA. Klaipėdos regiono 2014-2020 metų plėtros plano įgyvendinimo 2023 

metų ataskaitos patvirtinimas. 

 Pranešėja – Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė. 

 

 Audronė Aužbikavičiūtė pristatė Klaipėdos regiono 2014-2020 metų plėtros plano 

įgyvendinimo 2023 metų ataskaitą. Pranešėja informavo, jog tai dar nėra galutinė ataskaita, nes 

projektai bus baigti įgyvendinti iki 2024 m. liepos mėn. 

 Kolegijos nariai ataskaitą išklausė, klausimų neturėjo. 

 Arvydas Vaitkus paprašė Kolegijos narių balsuoti dėl sprendimo priėmimo. 

 Balsavimo rezultatai: pritarė – 9 Kolegijos nariai, nepritarė – 0, nusišalino – 0. 

  

 NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl 2014-2020 metų Klaipėdos regiono plėtros plano 

įgyvendinimo 2023 metų ataskaitos patvirtinimo“. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas Arvydas Vaitkus                                                                                       

 

 

 

Posėdžio sekretorė                 Deimantė Martinkienė 

 


